



CALL FOR NOMINATIONS – SNB BOARD OF DIRECTORS

The Board of Directors of Swimming Natation NB is responsible for broad oversight of competitive swimming in the province, for coordinating the actions of clubs, coaches and officials, and specifically for supervising the work of our Executive Director.

The Board comprises 7 Directors, who serve two-year terms. Directors are elected during the Annual General Meeting, with half of the Board being renewed each year. This year, **two director positions are open** and will be filled through the annual election process.

Executive positions on the Board (President, director) are not determined at the AGM, but are elected by the Directors shortly afterwards.

The AGM will be held on October 25, 2026 – candidates are welcome to attend but are not obliged to do so.

To ensure that the Board is composed of qualified and skilled persons capable of, and committed to, providing effective leadership to SNB, the Nominating Committee is looking for individuals that have one or more of the following:

- A background, passion and knowledge of swimming as an athlete, coach, official, administrator or volunteer leader

APPEL DE CANDIDATURES – CONSEIL D'ADMINISTRATION DE SNB

Le conseil d'administration de Swimming Natation NB est chargé de la supervision générale de la natation de compétition dans la province, de la coordination des activités des clubs, des entraîneurs et des officiels, et plus particulièrement de la supervision du travail de notre directeur général.

Le conseil d'administration est composé de 7 administrateurs, dont le mandat est de deux ans. Les administrateurs sont élus lors de l'assemblée générale annuelle, la moitié du conseil étant renouvelée chaque année. Cette année, **deux postes de directeur sont à pourvoir** et sera comblé dans le cadre du processus d'élection annuel. Les postes de direction au sein du conseil (président, directeur) ne sont pas déterminés lors de l'AGA, mais sont pourvus par les administrateurs peu après.

L'AG se tiendra le 25 octobre 2026 – les candidats sont invités à y assister, mais n'y sont pas tenus. Afin de s'assurer que le conseil d'administration soit composé de personnes qualifiées et compétentes, capables d'assurer un leadership efficace au sein de la SNB et engagées à le faire, le comité de nomination recherche des candidats possédant au moins l'une des qualités suivantes :

- Knowledge of strategic planning and business planning
- Human resources management expertise
- Legal and risk management expertise
- Business and corporate experience, including expertise in financial management; and/or
- demonstrated leadership skills in non-profit organizations

To have regional representation, this season we strongly encourage candidates from the northern regions of the province and/or those individuals who are bi-lingual.

If you are interested in supporting Swimming New Brunswick as a Director, we encourage you to complete the [Declaration of Intent Form](#) before Sept 21, 2026.

For more information about our elections process, please [click here](#)

- Une expérience, une passion et des connaissances en natation en tant qu'athlète, entraîneur, officiel, administrateur ou responsable bénévole
- Des connaissances en planification stratégique et en planification d'entreprise
- Une expertise en gestion des ressources humaines
- Une expertise en droit et en gestion des risques
- Une expérience en affaires et en gestion d'entreprise, y compris une expertise en gestion financière; et/ou
- Des compétences avérées en leadership au sein d'organismes sans but lucrative

Afin d'assurer une représentation régionale, nous encourageons vivement, cette saison, les candidats issus des régions du nord de la province et/ou les personnes bilingues à se porter candidats.

Si vous souhaitez soutenir Swimming New Brunswick à titre d'administrateur, nous vous encourageons à remplir le [formulaire de déclaration d'intention](#) avant le 21 septembre 2026.

Pour plus d'information sur notre processus électoral, veuillez [cliquer ici](#)

Current Board Slate / Liste actuelle des candidats au conseil d'administration

Annie Robichaud	President / Président	Bathurst	Term expires in/ Mandat expirant en 2026
Cynthia Duguay	Vice President / Vice-président	Fredericton	Term expires in/ Mandat expirant en 2027
Mike Hussey	Treasurer / Trésorier	Saint John	Term expires in/ Mandat expirant en 2026/ Re-offering/ Running for re-election

Ester Richard	Secretary / Secrétaire	Moncton	Term expires in/ Mandat expirant en 2027
Jessie Knight	Director / Directrice	Moncton	Term expires in/ Mandat expirant en 2027
Jonathon Edwards	Director / Directeur	Fredericton	Term expires in/ Mandat expirant en 2027
Mike Smith	Director / Directeur	Saint John	Term expires in/ Mandat expirant en 2027